

vid Södermalms hyresgästförenings styrelsemöte på Krukmakargatan 6

Närvarande: Ragnar von Malmberg, Paavo Bergman, Lillemor Axelsson, Leif Korkkinen, Helena Tiveus, Jon Sinclair, IngBritt Hellqvist, Jan Ejme, Henry Nilsson, Arja Jauhiainen, Claes Sjöberg, Ralph Kron, Anders Loosme och Eva Rutensköld.

Förhinder: Eva Fee.

§ 1 Mötets öppnande och val av mötesfunktionärer

Ragnar von Malmberg hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

Paavo Bergman valdes som mötesordförande, Eva Rutensköld som mötessekreterare.

§ 2 Genomgång och justering av föregående protokoll

Protokollet från konstitueringsmötet genomgicks och mötet *beslöt* att Jon Sinclair jämte ordförande Ragnar von Malmberg skulle justera detsamma.

Beslöts att kommande protokoll ska justeras inom en vecka; samt att dagens protokoll ska justeras av Leif Korkkinen.

§ 3 Rapport från revisorerna

Förelåg ingen.

§ 4 Godkännande av dagordning

Efter påfyllnader *godkändes* dagordningen.

§ 5 Nästa möte – Kalendarium

Nästa styrelsemöte hålls *tisdagen den 16 maj kl. 18.30* på Krukmakargatan 6.

§ 6 Stadgebunden verksamhet

a Ekonomi. *Beslöts* att Ralph kontrollerar LH Risets fordran på bl a 7.000 kronor samt att efterforska hos Regionen om kreditkort för inköp till möten m m.

b Bostadspolitik – opinionsbildning. Paavo undrar om föreningen är villig att vara med och minnas Potatisupproret den 6 maj på Greta Garbos Torg, tid inte spikad, ca 14-15.

Eva och Jon fick i uppdrag att utforska LHn i närheten.

Ragnar ang. regionens grupp om Sths Stad. Nytt förslag ska lämnas till fullmäktige: alla föreningar ska ha varsitt ombud.

Claes påminner om utskick om bostadspolitik.

c Remisser. Inget nytt.

d Förhandlingar AN. Claes initierar diskussion om relativa normhyran och 91, 78 och 12.

77 kvm är s k normlägenhet med normhyra. Ragnar och Claes får i *uppdrag* att författa en förklarande A4 om dessa krångliga spörsmål, viktigt inför fullmäktige.

Ragnar *önskar* en helg/möte i maj om systematiken för att bemöta med egen information om allt som sprids.

e Förhandlingar PN. Peder Poulsen *planerar* möte 18 maj. Alla LH-representanter och husombud kallas och ska ingå i förhandlingsråd.

Uppdrag till PN: hur förhandlas med "de stora" fastighetsägarna som inte är med i 2(2)
Fastigetsägarföreningen?

f *Ombyggnad.* Hyresgästföreningsmanifestation i staden den 22 april, Norra Latin 12-15.00.
Alla som kan uppmanas gå förbi.

Ordförandekonferens i regionen om upprustning.

Förslag: Ordna möte med alla Samrådsgrupper före sommaren 2017.

Förslag: Information om samrådsmötet på Potatismanifestationsdagen.

Ragnar gör kallelse som vi kan visa 6 maj.

g *Stöd LH/HO.* AN allmännytta: datum 22 maj 18.30, Krukmakargatan 6.

PN privatnytta: datum 18 maj 18.30, Krukmakargatan 6.

Upprustning: datum 8 juni 18.30, Krukmakargatan 6.

h *Styrelsens arbete.* Diskussion om ett "förbrödringsmöte", hajk? AUs första uppdrag bör bli att ordna möte med övernattnig.

Beslöts att Paavo Bergman, Eva Rutensköld, Ralph Kron och Ragnar von Malmborg ska utgöra styrelsens arbetsutskott, AU.

i *Bildning.* Resegrupp finns som ser på Österrike. *Beslöts* att Jan Ejme ska ingå i gruppen.

j *Information och media.* HyresPressen, HP, kommer före sommaren.

Förslag att skriva om årsmötena däri. Manusstopp 25 april.

Fler artikelförslag: Kontinuerliga stadsdelsbeskrivningar, Stockholmshyra, fullmäktige, Ris och Ros, hyresstatistik, Sabbatsberg, slaskvårdlista, kvarter, typlägenheter.

Anders oroad över ny lyxtidning som distribueras till hela Stor-Stockholm. Lyxen kommer!

Beslöts att Claes skriver till HP angående investeringsbidrag.

k *Expedition.* Diskussion om öppna onsdagar och städning. *Beslut:* fortsatt öppet varje onsdag kväll (utom helgdagar o dyl), samt att *onsdag 7 juni är sista onsdagsöppet* före sommaren.

Om alla styrelseledamöter tar en onsdagkväll/halvår... Biobiljetter?

Onsdag 3 maj städning fr ca 17.00.

l *Samarbete med andra föreningar och organisationer.* Ragnar drar fullmäktigefrågor, och motioner samt *uppmanar* så många som möjligt att vara med på KNÖS i morgon. Stadsdelspolitiker, möte önskas. Fullmäktige 29 april.

§ 7 *Övriga frågor.* Portionskaffepåsarna till bryggaren saknade. Jan kollar var de finns.

§ 8 *Mötet avslutades* vid 21-tiden.

Vid pennan.



Eva Rutensköld

Mötesordförande:



Paavo Bergman

Justeras:

Leif Korkkinen

